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User Manual

5 in 1 Magnetic 
Wireless Charging Stand

Product Parameter： How to Use：

1. Connect to a power adapter.

2. Attach your iPhone 12/13/14 to the top magnetic pad, and
    place your Charge your phone, Apple Watch, AirPods.

Mobile Phone
15W Magnetic fast 
Charging

说明书

五合一磁吸无线充电座

76.5mm 76.5mm

27.4mm

产品参数： 使用方法： 使用说明：

制造商信息：

连接电源：使用附带的USB-C充电线，将充电器连接到电源适配器，并将

          适配器插入电源插座。

放置设备：

1）将苹果手机放置于手机充电区域，确保背面与充电器紧密贴合。

2）将Apple Watch放置于手表充电区域，注意对齐充电触点。

3）将AirPods（含充电盒）放置于耳机充电区域，充电盒开口朝上。

4）将其他支持Qi标准的设备放置于充电区域。

开始充电：设备放置正确后，氛围灯亮起，表示充电已开始。充电过程中，

          氛围灯可能根据充电状态变化亮度或闪烁模式。触摸氛围灯按

          键可以关闭灯光显示。

USB-C接口使用：如需为其他设备充电，可使用USB-C数据线连接至充电底

               座的USB-C接口，并连接至需要充电的设备。

制造商：东莞创杰电子有限公司

制造商地址：广东省东莞市凤岗镇金凤凰工业区金龙路8号

1.连接电源。

2.给手机、Apple watch、AirPods充电。
Type-C输出充电接口

手机充电位
15W快充 带磁吸

耳机充电位

手表充电位

注意：

售后服务：

请勿在潮湿、高温或易燃环境下使用本产品。

避免使用金属或磁性物品覆盖充电器和充电设备，以免影响充电效果。

长时间不使用时，请断开电源连接以节省能源并延长产品寿命。

请勿将重物放置在充电器上，以免损坏设备。

氛围灯状态

·通电-氛围灯整体快闪3次后常亮。

·待机状态- 氛围灯一直亮，可按触摸灯开关关闭。

·充电状态- 氛围灯呈呼吸灯方式常亮。

FOD-异物检测

·充一台设备且有异物，FOD保护氛围灯整体快闪。

我们承诺提供优质的售后服务，包括产品质保服务。如在使用过程中遇

到任何问题，欢迎随时联系我们的客服团队，我们将竭诚为您解答疑惑

并提供必要的帮助。感谢您选择我们的苹果手机无线充五合一产品，愿

它为您的日常生活带来更多便利与美好！

5 in 1 Wireless Charging: Able to charge 5 devices at the same time
 (iPhone,Apple Watch,Airpods and other two Qi-enabled devices),your 
ideal one-stop charging station

Ambient lighting: Unique design,clear charging indicator, providing a 
quiet and comfortable charging environment

Intelligent identification and fast charging: With intelligent chip, 
automatically identify your device and match it to the best charging 
power, support fast wireless charging technology

USB-C Interface Output: Equip with USB-C interface, support up to 5V  1.5A 
wired charging output,providing flexible charging for your other device

Multiple Safety Protection: Adopt multiple safety protection mechanism,
ensure safety during charging,protect your device from damages.

Elegent Foldable Design: Compact and foldable design,portable and 
easy to store,also save your desktop space

Features:

Magnetic Wireless Charging: Advanced magnetic wireless charging 
technology.Easy connection,auto alignment.

5 in 1 Design: Designed for iPhone 12/13/14/15/16 series & Airpods & 
Apple Watch, with ambient lighting.

5 Charging Modes: 15W,10W,7.5W,2.5W, suitable for Qi enabled 
devices.

Charging Dock Design: Multi-Angle Adjustment,providing perfect 
viewing angle for you,best partner for video programs or video calls.

Model: 1033

Input: 9V   3A(Max)

Specifications:

Maximum operating temperature: 35°C

五合一无线充电：全面兼容苹果手机、Apple Watch、AirPods及两种

                其他Qi设备，实现一站式充电体验。

多重安全保护：采用多重安全保护机制，确保充电过程安全无忧，保护您

              的设备免受损害。

优雅折叠设计：紧凑且可折叠的设计，便于携带与收纳，同时节省桌面空间。

USB-C接口输出：配备USB-C接口，支持最高5V  1.5A的有线充电输出，灵

               活为其他设备充电。

智能识别与快充：内置智能芯片，自动识别设备并匹配最佳充电功率，支

                持快速无线充电技术。

氛围灯：独特的氛围灯设计，清晰指示充电状态，营造宁静舒适的充电

        环境。

产品特点:

磁性无线充电：先进的磁吸充电技术。轻松连接，完美自动对准无线充

              电区域。

五合一设计：为iPhone 12/13/14/15/16和Airpods,Apple Watch充电，

            同时配备氛围灯营造舒适环境。

5种充电模式：15W，10W，7.5W，5W和2.5W，适用于各种Qi设备。

立式支架设计：支架多角度可调节，为您提供舒适的观看角度，享受观

              看视频节目或视频通话。

型号：1033
输入：9V   3A(Max)

产品规格:

产品工作最大温度：35°C 

Type-C输入
充电接口

灯光解控开关

Light Button

Type-C output charging port

Type-C input
charging port

iWatch

Airpods

76.5mm 76.5mm

27.4mm

Instructions:
Power Connection: Connect the wireless charger to adapter with attached 
USB-C wire,then plug the adapter into power outlet

Place equipment: 
1) Place your iPhone in the phone charging area, making sure that the 
    back is tightly fitted to the charger.
2) Place your Apple Watch in the watch charging area and align the 
    charging contacts.
3) Place your AirPods(including the charging case) in the headphones 
    charging area, with the opening of the charging case facing upward.
4) Place other devices that support the Qi standard in the charging area.

Start charging: After the devices is placed correctly, the Ambient light 
will turn on, indicating that charging has begun. During the charging 
process,the ambient light may vary in brightness or flicker mode 
depending on the charging state. Touch ambient light button to turn off the 
light display.

How to use USB-C interface ourput: If you need to charge other devices, 
you can use the USB-C cable to connect to the USB-C port on the 
charging base and connect to the device that needs to be charged.

Manufacturer information:
Manufacturer: Dongguan Chuangjie Electronics Co., LTD
Address: No.8, Jinxing Road, Jinfenghuang Industrial District, 
                Fenggang Town, Dongguan city, Guangdong Province, China

Notice:

After-Sales Service:

Please do not use this product in wet, high temperature or inflammable 
environment.
Avoid using metal or magnetized materials to cover the charger or 
charging device,in order not to affect charging effect.
Please disconnect power when the product's not be used for a long time 
to expand longevity of the product.
Please do not place heavy article on the charger to prevent damage.

Ambient Light Condition:
· Power on - The ambient light flashes three times and then turns on.
· Standby state - the ambient light is always on and can be turned off by 
   touching the ambient light button.
· Charging state - the ambient light is steady on in breathing light mode.

FOD- Foreign Object Detection
· When a device is charged and covered with foreign object, the ambient 
   light flashes quickly.

We promise to provide quality after-sales service, including product 
warranty service. If you encounter any problems in the process of use, 
please feel free to contact our customer service team, we will be happy to 
answer your questions and provide necessary help. 
Thank you for choosing our 5-in-1 wireless charger product, may it bring 
more convenience and beauty to your daily life!

FCC Warning:
This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject 
to the following two conditions:(1) This device may not cause harmful 
interference, and (2) this device must accept any interference received, 
including interference that may cause undesired operation.
Any Changes or modifications not expressly approved by the party 
responsible for compliance could void the user's authority to operate the 
equipment.
This equipment has been tested and found to comply with the limits for a 
Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits 
are designed to provide reasonable protection against harmful interference 
in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate 
radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with 
the instructions, may cause harmful interference to radio communications. 
However, there is no guarantee that interference will not occur in a 
particular installation. If this equipment does cause harmful interference to 
radio or television reception, which can be determined by turning the 
equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the 
interference by one or more of the following measures:
-  Reorient or relocate the receiving antenna.
-  Increase the separation between the equipment and receiver.
-  Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to 
    which the receiver is connected.
-  Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

FCC RF exposure statement:
The equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for 
an uncontrolled environment. This equipment should be installed and 
operated with minimum distance between 20cm the radiator your body.


